

SADRŽAJ

| | |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----|
| ZLATOMISNICI: | |
| Splitski nadbiskup dr. Frane Franić i banjalučki biskup mons. Alfred Pichler | 1 |
| INTERVIEW: | |
| Kako stojimo s liturgijskom obnovom? (Interview s biskupom Pichlerom) | 3 |
| IZ GLAZBENE PROŠLOSTI: | |
| Zdenka Miletić: Jeka s hercegovačkog krša, Sa Širokog Brijega | 4 |
| Đuro Rajković: Crkveno-glazbena djelatnost Stanislava Prepreka u petrovaradinskoj župi sv. Roka | 6 |
| ČLANCI: | |
| Miroslav Vuk: Miroslav Magdalenić (Uz osamdesetu obljetnicu rođenja) | 9 |
| IN MEMORIAM: | |
| I. Š.: Karlo Predivoj | 13 |
| IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU: | |
| Đuro Tomašić: Osnovna teorija glazbe (28. nastavak) | 217 |
| IZ NAŠIH ŽUPA | 15 |
| GLAZBENI DOGAĐAJI | 20 |
| VIJESTI IZ INOZEMSTVA | 21 |
| PRIKAZI | 22 |
| GRAMOFONSKE PLOČE TVORNICE »JUGOTON« ZAGREB | 24 |
| GLAZBENI PRILOG: | |
| <i>Miroslav Martinjak</i> : Psalam 126 | |
| <i>Ljuboslav Kuntarić</i> : Josipe mili | |
| <i>Anđelko Klobučar</i> : Miniature 5, 6, 7, 8 | |

INHALT

GOLDENE PRIESTERJUBILÄEN: Erzbischof von Split Dr. Frane Franić und Bischof von Banja Luka Msgr. Alfred Pichler (1) — INTERVIEW: Wie stehen wir mit der liturgischen Erneuerung? (3) — Zdenka Miletić: Echo aus dem Karstgebiet von Herzegowina, Von Široki Brijeg (4) — Đuro Rajković: Kirchenmusikalische Tätigkeit von Stanislav Prepek in der Pfarrei St. Rochus zu Petrovaradin (6) — Miroslav Vuk: Miroslav Magdalenić (9) — IN MEMORIAM: I. Š.: Karlo Predivoj (13) — TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR KIRCHENMUSIK (14) — Đuro Tomašić: Grundtheorie der Musik (28. Fortsetzung) (217) — AUS UNSEREN PFARREIEN (15) — MUSIKALISCHE ERLEBNISSE (20) — NACHRICHTEN VOM AUSLAND (21) — REZENSIONEN (22) — SCHALLPLATTEN VON FIRMA »JUGOTON« ZAGREB (24) — MUSIKALISCHE BEILAGE: *Miroslav Martinjak*: Psalm 126; *Ljuboslav Kuntarić*: Lieber Josef; *Anđelko Klobučar*: Miniaturen 5, 6, 7, 8.

CONTENTS

GOLD-PRIEST-ANNIVERSARIES: Archbishop from Split Dr. Frane Franić and bishop from Banja Luka Msgr. Alfred Pichler (1) — INTERVIEW: Where are we with the liturgical renew? (3) — Zdenka Miletić: Echo from the carst of Herzegovina, From Široki Brijeg (4) — Đuro Rajković: Church musical activity of Stanislav Prepek at Holy Rochus parish in Petrovaradin (6) — Miroslav Vuk: Miroslav Magdalenić (9) — IN MEMORIAM: I. Š.: Karlo Predivoj (13) — FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC (14) — Đuro Tomašić: The essential theory of music (28th continuation) (217) — FROM OUR PARISHES (15) — MUSICAL EXPERIENCES (20) — NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (21) — REVIEWS (21) — THE GRAMOPHONE RECORDS OF »JUGOTON« ZAGREB (24) — MUSICAL SUPPLEMENT: *Miroslav Martinjak*: Psalm 126; *Ljuboslav Kuntarić*: Dear Josef; *Anđelko Klobučar*: Miniatures 5, 6, 7, 8.